
   
 

   
 

FAU Haukeland skole 
Møtereferat  

 
Tid/sted: 9. juni 2020 kl. 19.00-21.00 / Skype 
 
Til stede: Mai Fjellbirkeland (1A), Stine Indrelid (1C), Cathrine Neumann-Fagereng (3A), Mette Nordbotn 

(4C), Anne Jensen  (5C), Christian Irgens (6A), Marianne Heggø Hansen (6C), Alf Johan Knag (7A), Anne 

Margrete Markestad (7B), Anne-Grethe Eeg-Storli og Siv Nyegaard 

Fravær (uten stedfortreder):  Karina H. Birkelund (1B), Morten Oehme (2A), Sebastian Maddox (2B), 

Charlotte Herland (2C), Marta Faraloni (3B), Line Dyvik (4A), Søren Vindfeld (4B), Silje Arnøy (5B), Amina 

Amin (6B) 

Email Styret: fau.haukeland@outlook.com  
 
1. Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 

Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne og publisert på skolens 
hjemmeside før møtet. Det ble godkjent av FAU på møtet.  Agenda og innkalling ble godkjent.   
 

2. Datoer for årets møter   
FAU møter:  25. august (årsmøte) 
SU/SMU møter: Medio juni 
 

3. Arrangement/Dugnad – Leder: Morten Oehme (rooeh@online.no) 
3.1. Gjennomført i 2019/2020:  

• Halloween (med overskudd)  

• Pga Corona ble verken Disco eller 17. mai gjennomført. 
3.2. Saker til 2020/2021 

• Halloween  

• Skoledisco (i mars)  

• 17. mai (arrangement/dugnad må være med i planleggingsgruppe)  

• Vurdere å tjene inn det tapte fra vinter/vår 2020 ved å arrangere for eksempel 
"aktivitetsdag med rebus på fløyen" e.l. 
 

4. Eiendom – Leder: Anne Jensen (eiendom.haukeland.fau@outlook.com) 
4.1. Gjennomført/fullført i 2019/2020 

• Kunstgressbane  

• Oppstart byggesak for tilbygg 
4.2. Saker til 2020/2021 

• Deltagelse i brukergruppe for nybygg  

• Rehabilitering av eksisterende bygg, særlig ventilasjon.  

Påse tilstrekkelig fremdrift og ivareta FAUs/skolens interesser hos Etat for Bygg og Eiendom  

• Hele skolen flytter til Ulriken i vinter 20/21  

• Samarbeid med Trafikk-gruppen om fremtidig drop-off-sone 
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5. Ettermiddagsaktiviteter – Leder: Maria Ballidi (aktivitet.haukeland.fau@haukeland.com) 
5.1. Gjennomført i 2019/2020 

• Bakekurs  

• Kodekurs  

• Sjakk-kurs  

• Foredrag om matredding 

• Digitalt sjakk-kurs ble tilbudt, men det ble for få påmeldinger. 

• Søkt om 42 500 kr fra Bergen Kommune og 15 000 kr fra Sparebanken Vest for kurs i 
2020/2021 

5.2. Saker til 2020/2021 

• Finn bedre teknisk løsning for påmelding (google forms, eventbrite.com, deltager.no, 
spond eller lignende) og en bedre løsning for kommunikasjon mellom deltagere og 
kursholder.  

• Gjennomføre kurs som det er søkt om dvs. matlaging/bakekurs, tegnekurs, 
programmering, teater, sjakk 
 

6.  Trafikk – Leder: Cathrine Neumann-Fagereng (trafikk.haukeland.fau@outlook.com)  
6.1. Gjennomført eller fullført i 2019/2020 

• 40 km/t fartsgrense i Årstadveien og Kalvedalsveien  

• Fortau og fotgjengerfelt i enden av Kalvedalsveien.  

• Påtrykk for å få flyttet planlagt vareleveringssone, slik at amfi etc. bevares. 

• Oppfølging av diverse utfordringer relatert til bybaneutbygging og annen utbygging i 
området.   

6.2. Saker 2020/2021 

• Beintøff aksjonen – premie til beste klasse?  

• Trafikksikkerhet ifm. Bybaneutbygging med mer 

• Samarbeid med Eiendomsgruppen mht vareleveringssone.  

• Utarbeide/samarbeide med Eiendomsgruppen og rektor om en plan for trafikksikkerhet 
mht levering/bussing til Ulriken når den tid kommer?  

• Kontakte Bergen Kommune mtp å klage på ny løsning for elever som skal søke om busskort 
pga farlig skolevei? 
   

7. Skole/hjem – Leder: Jørgen Horntvedt (johorntvedt@yahoo.no ) 
7.1. Gjennomført 2019/2020  

• Foreldremøter med mobbeombudet og utarbeidelse av kjøreregler for Foreldresamarbeid. 

• Utarbeidet plan for dysleksi sammen med rektor og PPT  

• Kvalitetsoppfølging 2020:  
Elevrådet rapporterte noe økt utenforskap/mobbing på 5. trinn 

7.2. Saker 2020/2021:  

• Foreldremøter som arena til å diskutere tema relatert til trivsel/utenforskap/mobbing. 
"Mingling" med diskusjonskort fra Redd barna.  

• Videre oppfølging av nyinnført leksemodell/ ny plan for lekser. Standardisering på tvers av 
trinn: Kvalitet, mengde, tilbakemeldinger.  

• Tidlig og tydelig info om utbygging og erstatningsskole til foreldrene. 

• Ta lærdom av Fylkesmannens tilsyn med andre Bergensskoler 
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7.3.  Dysleksiplan 
Bakgrunn: Hovedtrekkene i planen ble gjennomgått på forrige FAU-møte og er anbefalt av 
Skole-Hjem gruppen og FAUs representant i SU (Anne-Grethe Eeg-Storli). FAU har imidlertid ikke 
sett planen.  
Konklusjon: FAU får planen tilsendt og sender eventuelle innspill til Anne-Grethe Eeg-Storli før 
SU-møtet 16. juni. FAU støtter at SU vedtar planen.  
 

8. Infoskriv om foreldreaktiviteter ved skolestart 
Bakgrunn: Rundskriv om Klassearrangementer fra FAU deles ut ved skolestart. Dette vil nå bli 
erstattet av følgende infoskriv: link    
Konklusjon: FAU godkjenner infoskrivet, men ber rektor avklare om skolen kan distribuere 
epostadresser slik at første punkt i skrivet kan fjernes.  Dette ville også forenkle FAU’s 
kommunikasjon med foreldrene.  

 
9. Forslag til koronatidsendringer som bør videreføres eller tas lærdom fra (hvis mulig) 

Bakgrunn: Det var mange positive tilbakemeldinger fra elever og foreldre på hjemmeskole og 
tilpasningene som ble gjort etter at skolen startet opp. Erfaringene kan kanskje gi inspirasjon til 
permanente endringer. Eksempler på tiltak som kan vurderes: digital leksehjelp, headset for å 
redusere støy i klasserom, nye rutiner for oppstilling ute, etc.       
Konklusjon: Forslag til endringer skolen og/eller FAU bør ta stilling til kan sendes til 
fau.haukeland@outlook.com   

 
10. Kandidater til FAU-Styre og FAU-revisor: 

Status: Bjørn Erik Refsnes og Christian Irgens stiller til gjenvalg som henholdsvis revisor og 
styremedlem. Det mangler imidlertid andre kandidater. Alle foreldre kan stille til valg, uavhengig av 
om de er FAU-representanter eller ikke.   
Oppfølging: Forslag til kandidater til Styret eller revisor kan sendes til Valgkomiteen (aj@knag.org 
og/eller soren.vindfeld@gmail.com ) 
 

11. Rektor orienterte kortfattet om følgende saker: 
11.1. Møte i SU/SMU, tirsdag 16. juni kl. 08.00  

     Ny politisk representant Bjarne Amundsen (H), varamedlem Fabian Emil Stang (H)  
     Saker: Dysleksiplanen, kjøreregler for foreldre, nybygget og organisering under utbygging.  

11.2. Skolens organisering for neste skoleår  
      Ny læreplan (UDIR.no) 
      Lærernorm (§1.3 Tilpasset opplæring og §1.4 Tidlig innsats - Opplæringsloven)  
      Erfaringer fra korona-tiden, både læringsarbeid, digitalt arbeid og organisering  
      Trinnenes læringsarealer  

11.3. Oppstart for skoleåret 2020/2021 
11.4. Utbyggingsprosjektet 

Dagen etter FAU-møtet ble det utlyst anbud for å få utarbeidet en analyse av grunnforhold etc. 
(https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/vi-bygger-
bergen/byggeprosjekter/anbudskonkurranser/u2930-efu-10251-haukeland-skole-
grunnundersokelsermiljotekniske-undersokelser). Det er fremdeles ingen (kjent) progresjon mht. 
Oppsussingsprosjektet, og rektor vil følge opp dette.  
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